
Geachte raadsleden uit Hilversum, 
 
In de schriftelijke antwoorden n.a.v. de vragen en toezeggingen tijdens de vergadering van de 
commissie Zorg 7 september j.l. googelt of worstelt wethouder van der Want met begrippen als 
garantie(= ergens voor in staan of waarborg), realisatie(= wat tot stand is gebracht), 
entameren(=opstarten of beginnen met "iets") en uitkristalliseren(= een definitieve of eigen vorm 
aannemen). De uiterst vage schriftelijke beantwoording aan de commissie Zorg is de arme 
wethouder dan ook nauwelijks kwalijk te nemen want voor realisatie van Monnikenberg is het 
college geheel afhankelijk van de betrouwbaarheid van de initiatiefnemers van het Zorgpark en hun 
geldschieters.  
Het toppunt en meest schrijnende van al het opzichtige schriftelijke gedraai met mooie woorden is 
dat wethouder van der Want aan de commissie Zorg moet antwoorden dat hij persoonlijk of als 
college niet kan instaan(= geen garantie geven) voor een dependance van het AVL Ziekenhuis/NKI 
met o.a. radiotherapie op Monnikenberg. Definitieve specialisatie in oncologie op het Zorgpark t.s.m. 
het AVL was pas een echte blikvanger geweest i.p.v. een mega parkeergarage of een hoofdingang in 
de dubieuze 2e fase als "een blikvanger" te vermelden in het laatste masterplan. 
 
Beste raad, bent u nu zo goedgelovig of ik te wantrouwend inzake "de realisatie" van alle mooie 
toekomstplannen van de initiatiefnemers in welke garantie fase het ook moge zijn! 
 

Met vriendelijke groet, 

P.J. Schatens 


